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Aanwezig: 

- Frederik Zevenbergen (provincie Zuid-Holland, voorzitter) 

- Bart Bikkers (gemeente Vlaardingen) 
- Ferry Pronk (gemeente Rotterdam), vervanger Vincent Karremans 
- Ruud Egas (Hoogheemraadschap van Delfland) 
- Henk van der Drift (Waterschap Hollandse Delta) 
- Jan Willem Immerzeel (MRDH) 
- Floortje Hanneman (Rijkswaterstaat) 
- Helene Moors (Rijkwaterstaat/BBV) 

- Jörgen van der Meer (Rijkswaterstaat) 
- Joost Haubrich (provincie Zuid Holland)  
- Marloes Kraaijeveld (Hoogheemraadschap van Delfland) 
- Johan Dolman (gemeente Rotterdam) 
- Erik van Duivenbode (Gemeente Vlaardingen) 
- Stef Baijense (MRDH) 

- Yoka van Veen (Rijkswaterstaat) 

 

 

1. Opening en mededelingen | Frederik Zevenbergen  

 
 Vincent Karremans van gemeente Rotterdam kan niet aanwezig zijn en wordt 

vervangen door Ferry Pronk. 
 De agenda wordt vastgesteld. 

 

2. Verslag BAG 8 oktober 2020  
 

  Er zijn geen opmerkingen en daarmee is het verslag van de BAG 8 oktober 2020 vastgesteld.  
 
3. Stand van zaken Blankenburgverbinding 
 
Aan de hand van luchtfoto’s geeft Jörgen van der Meer een toelichting op de stand van zaken 

van de werkzaamheden van het project. Hier wordt onder andere aandacht besteed aan de 
voortgang van de bouw van de Hollandtunnel en de Maasdeltatunnel, de werkzaamheden rond 
de A20 en knooppunt Vlaardingen, de bouw van de fly-overs t.b.v. het knooppunt Rozenburg. 

- A20: dit hele jaar wordt intensief gewerkt aan de verbreding van de A20. Er worden 
geluidschermen geplaatst en viaducten verbreed. Het eerste half jaar waren er drie 

grote afsluitingen, in de tweede helft van 2022 volgen er nog een aantal voor de 

verbreding van de A20. 
- Knooppunt Vlaardingen: de nieuwe verbindingsweg is opengesteld. Het eerste stuk van 

het nieuwe knooppunt A20/A24 is hiermee geopend. 
- Verdiepte ligging: de van de verdiepte ligging bouwkuipen staan nog onder water, na 

het zomerreces wordt hier onderwaterbeton gestort. 
- Hollandtunnel: de wanden en het dak van de Hollandtunnel zijn in aanleg, de 

verwachting is dat in het najaar van 2022 het volledige dak klaar is. Dan kan er in het 

najaar gestart worden met het aanbrengen van de technische installaties.  
- Maasdeltatunnel: onderdeks werkt men aan de bouw van de Maasdeltatunnel zoals de 

vloer, de wanden en het middentunnelkanaal.  
- Knooppunt Rozenburg: half juli gaat de afrit naar Rozenburg weer open. Verder wordt 

er gewerkt aan de laatste delen van alle fly-overs.  
- Tunnelelementen Maasdeltatunnel: op de website www.blankenburgverbinding.nl staat 

een compilatiefilm van het opdrijven van de tunnelelementen en het tijdelijk parkeren. 

Naar verwachting worden de elementen in het voorjaar van 2023 afgezonken in het 
Scheur.  

 
Het project loopt nog altijd op planning voor openstelling in 2024, maar door verschillende 
aspecten zoals prijsstijgingen, materiaal en arbeidskracht, gaat dit niet zonder slag of stoot.  
 

4. Memo Kwaliteitsprogramma Nieuw Waterland 
 

Erik van Duivenbode van gemeente Vlaardingen geeft een toelichting over het deel recreatieve 
routes. Het streven is om de gestelde doelstellingen te behouden wat mogelijk lijkt bij deze 
alternatieven. De twee alternatieven worden uitgewerkt met kosten en opbrengsten. De BAG is 
akkoord met het uitwerken van de twee alternatieven zoals genoemd in de bij de agenda gevoegde 
memo. 

 

http://www.blankenburgverbinding.nl/
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Er wordt aandacht gevraagd dat het hier gaat om maatschappelijk geld wat zo goed mogelijk 

besteed moet worden. Oproep aan iedere partij om binnen de eigen organisatie mogelijkheden te 
inventariseren, indien nodig, budget toe te voegen om de doelstellingen te halen.  
 
Marloes Kraaijeveld van het Hoogheemraadschap van Delfland licht het deel waterkwaliteit toe. 
Vlaardingen vraagt aandacht voor het feit dat voor Vlaardingen en haar achterban schoon 
zwemwater in de Krabbeplas erg belangrijk is. De vraag wordt gesteld of er een plan B is wanneer 

WaterQi niet goed lijkt te werken? Ook voor het Hoogheemraadschap van Delfland is schoon 
zwemwater in de Krabbeplas. De WaterQi is in een experimentele fase maar geeft goede 
resultaten. De WaterQi heeft wel tijd nodig om het water te kunnen zuiveren.  
Het streven van het Hoogheemraadschap van Delfland blijft om met een extra zuiveringstap bij de 
nieuwe zuivering het gezuiverde rioolwater via de waterharmonica naar de Krabbeplas te leiden. Er 
worden gesprekken gevoerd met het ministerie worden gevoerd over de gevolgen van 

aanpassingen van de norm.  
 
De BAG is akkoord met het uitwerken van de oplossingsrichting met WaterQi conform het voorstel 
in de bij de agenda gevoegde memo.  

 

Bart Bikkers geeft aan de gemeenteraad over deze besluiten mee te willen nemen middels een 
brief over de stand van zaken en de uitdagingen die staan te wachten. De inhoud van de brief 

wordt met alle partijen gedeeld.  
 

5. Financiën 
Door stijgende prijzen voor materialen en arbeid stellen de partijen dat het bijna een onmogelijke 
opgave is om binnen het oorspronkelijk opgenomen budget de totale opgave uit het 
kwaliteitsprogramma te realiseren. MRDH gaat formeel een verzoek sturen aan het ministerie om 
de nog niet uitgegeven budgetten voor de kwaliteitsprojecten te indexeren met de actuele 

indexering. 
 

6. Rondvraag en sluiting 
Voorzitter Frederik Zevenbergen sluit af en wenst iedereen een goede vakantie. Volgende BAG 
wordt gepland in het najaar om de resultaten van de uitwerking van de genoemde 
oplossingsrichtingen in Memo Nieuw Waterland te presenteren en daarover te besluiten.  


